
 
Komisia dopravy a informačných systémov 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 

 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia komisie dopravy a informačných systémov (ďalej len „komisia“) 

zo dňa 18. 06. 2024  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

Ospravedlnení: Bc. Adam Sarlós, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Jozef Krúpa, Dárius Krajčír 

Prizvaní: Martin Masař 

 

Zasadnutie komisie otvorila a  viedla predsedníčka komisie Ing. Tatiana Kratochvílová (ďalej len 
„predsedníčka komisie“) a členov komisie oboznámila s programom rokovania. Na základe informácie 
od tajomníka komisie ohľadom procesného systému pri tvorbe a predkladaní materiálov, dala hlasovať 
o pozmenenom programe rokovania komisie ako celku. 

 

Program: 

1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 05. 2024 
 

2. Rôzne 
 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 15,  

Za: 15, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

Návrh programu bol prijatý. 

 

K bodu 1  

Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 05. 2024 

K záznamu z rokovania komisie zo dňa 07. 05. 2024 neboli žiadne pripomienky. 

 



Návrh uznesenia komisie: 

Komisia dopravy a informačných systémov berie na vedomie Záznam z rokovania KDIS zo dňa  
07. 05. 2024. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 15,  

Za: 15, Proti: 0, Zdržali sa: 0 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

K bodu 2 

Rôzne 

Rozšírenie korza v oblasti Starého Mesta pri Horskom parku (externý materiál)  

Prizvaný pán Masař prezentoval pripravený materiál, ktorý spracoval spolu s ostatnými občanmi, ktorí 
bývajú v danej lokalite. Cieľom rozšírenia korza je, najmä, vytvorenie živého verejného priestoru 
a susedstiev, bezpečnej a udržateľnej mestskej mobility, upokojenie dopravy, vytvorenie bezpečnejších 
priechodov pre chodcov a pod. Účelom tohto materiálu je, aby sa jednotlivými navrhovanými 
opatreniami mesto zaoberalo. Členovia komisie následne diskutovali s prezentujúcim ohľadom 
konkrétnych opatrení v doprave, pomocou ktorých by bolo možné zlepšiť podmienky v danej lokalite. 
Predsedníčka komisie sa vyjadrila, že uvedené opatrenia treba robiť v súčinnosti s mestskou časťou. 

Beerbike 

Túto tému otvorila predsedníčka komisie, informovala o problémoch a sťažnostiach obyvateľov. Mesto 
momentálne nevie riešiť tento problém, no mesto hľadá spôsob, ako sa s tým vysporiadať. Člen komisie 
JUDr. Mgr. Jozef Uhler informoval členov komisie, že by sa to teoreticky dalo riešiť prostredníctvom 
verejného pohoršenia cez VZN. K tejto téme zistí viac informácií. Všetci členovia komisie sa vyjadrili, 
že Beerbike nie je v meste vítaný, resp. treba ho regulovať. 

Úrovňový priechod pre chodcov na Dolnozemskej  

Člen komisie Mgr. art. Adam Berka požiadal o vybudovanie úrovňového priechodu pre chodcov na 
Dolnozemskej ulici pri Gettingovej ulici. Taktiež uviedol, že chodník je tam privedený, ale v určitom 
mieste sa skončí. Požiadal, aby sa tým mesto zaoberalo. Ing. Monika Ďurajková spomenula chýbajúci 
priechod pre chodcov pri Šustekovej, kde je poliklinika – lokalita pri slnečných hodinách, kde je 
podchod. 

 

Križovatka Lamač, Podháj 

Člen komisie JUDr. Mgr. Jozef Uhler chválil križovatku v Lamači, ktorá vznikla z dôvodu vytvorenia 
cyklotrasy. Je oveľa bezpečnejšia. 

 

Trnavská cesta 

Člen komisie Bc. Dávid Dej informoval členov komisie o probléme, ktorý súvisí s rekonštrukciou 
Trnavskej cesty – veľmi sa tam práši a občania sa sťažujú. Predsedníčka komisie informovala, že na to 
upozornia dodávateľa. 



Dopravné značenie, dočasný most, cyklotrasa - Vrakuňa 

Člen komisie Mgr. Miroslav Macko žiadal o dobudovanie nového dopravného značenia pri Malom 
Dunaji. Taktiež informoval o cyklotrase Hradská a požiadavke, aby bol vybudovaný osvetlený 
priechod. Rieši to TSB. 

Úprava dopravného značenia zo Sklenárovej ulice na Bajkalskú 

Člen komisie Ing. Martin Patoprstý žiadal o doriešenie problematiky úpravy dopravného značenia pri 
vychádzaní zo Sklenárovej ulice na Bajkalskú. Táto téma sa otvorila už v minulosti, no dopravné 
značenie sa dodnes nezrealizovalo. 

Aktuálna úprava Trnavskej cesty 

Člen komisie Ing. Martin Patoprstý požadoval, aby sa po ukončení prác na Trnavskej ceste začalo 
riešiť rozšírenie komunikácie pri železničnom priecestí smer Vrakunská cesta. 

 

 

 

 

 

Ing. Tatiana Kratochvílová, v. r. 

 predsedníčka komisie 

 

Zapísal: Ing. Tibor Kurák 

              tajomník komisie 

V Bratislave dňa 24. 06. 2024 


